

نموذج رقم 7

Form No. 7

| | |
|---|--|
| <p>To The Real Estate Market Follow-up Department Registration Department, Dubai Land Departments To the Response auction company Greetings”</p> | <p>الى قسم متابعة السوق العقاري – قطاع التسجيل دائرة الاراضي و الاملاك – دبي المحترمة إلى شركة ريسبيونس للمزادات المحترمين تحية طيبة و بعد،،</p> |
| <p><u>Request to withdraw a property from the online auction (After the auction ends)</u></p> | <p>طلب سحب عقار من المزاد العلني الإلكتروني (بعد انتهاء المزاد)</p> |
| <p>I, the undersigned, holder of Emirates ID No: _____ in my capacity as an agent /owner of the property No. _____ located at the area _____ hereby request you to agree to withdraw the property from the online auction that has not been sold or auctioned on in the auction ending on _____, with my pledge to bear any due fees or advertising expenses.</p> <p>Best Regards,</p> <p>The applicant / his capacity Signature</p> | <p>أتقدم أنا / بصفتي وكيل / مالك العقار، هوية وطنية رقم _____ عقار رقم () الكائن بمنطقة _____) بطلبي هذا للموافقة على سحب العقار من المزاد العلني الإلكتروني والذي لم يتم بيعه أو المزايدة عليه في المزاد المنتهي بتاريخ / / ، مع تعهدي بتحمل أية رسوم مستحقة أو مصروفات إعلانية .</p> <p>وتقبلوا فائق الاحترام ،،</p> <p>مقدم الطلب / صفتة التوقيع</p> |

ملاحظة: ختم الشركة في حالة تقديم طلب من شركة أو مؤسسة.
 Note: Company stamp in case an application is submitted by a company or Establishment.